

# **AGREEMENT AND RELEASE OF LIABILITY**

## **Nitartha Institute Online 2020 Fall Semester Courses**

Nitartha Institute (NI) is a non-profit religious institution established to facilitate the access of interested individuals to the study and practice of Tibetan Buddhism, especially as taught by Dzogchen Ponlop Rinpoche.

In consideration of being allowed access to the NI teachings, I agree as follows:

Under no circumstances will Nitartha Institute be liable in any way for any loss or damage of any kind incurred as a result of the use of, access to, or denial of access to the Online 2020 Fall Semester Courses. Nitartha may delete any content, or remove you from a session in progress, at any time without notice to you, if Nitartha becomes aware that the content you transmitted violates any provision of Nitartha's Ethical Conduct Agreement, or any law.

I will not transmit any content or use any chat function except as permitted in connection with the class I am taking.

I agree not to use Nitartha's Online 2020 Fall Semester Courses to communicate any message or material that is harassing, libelous, threatening, obscene, indecent, would violate the intellectual property rights of any party or is otherwise unlawful, that would give rise to civil liability, or that constitutes or encourages conduct that could constitute a criminal offense, under any applicable law or regulation.

I understand that if my video is on, others may see me and I further agree that Nitartha Institute is not liable for any embarrassment or cause of action I may have or others may have against me as a result of my being seen by others on-line.

I understand that Nitartha Institute cannot control the actions and video screens of others online, and I agree that Nitartha Institute is not liable for any upset or cause of action I may have as a result of what I may see on-line.

\*\*\*

HAVING CONSIDERED THE ABOVE, AND AS MY SHARE IN SUPPORTING NI, I FREELY ACCEPT AND VOLUNTARILY ASSUME THE RISKS OF INJURY AND RELEASE NI AND THEIR STAFF, EMPLOYEES AND AGENTS FROM ANY AND ALL LIABILITY FOR PERSONAL INJURY OR PROPERTY DAMAGE RESULTING FROM THE NEGLIGENT CONDITIONS OF THE OPERATIONS OF NI AND FROM THE ACTS OR OMISSIONS OF NI STAFF OR FROM RESPONSIBILITY FOR ANY SUCH DAMAGE OR INJURY OF ANY KIND THAT MAY RESULT. I MAKE THIS AGREEMENT AND RELEASE FOR ANY PART OF THE NI PROGRAM IN WHICH I MAY PARTICIPATE, AND I AGREE THAT MY RELEASE COVERS ANY CLAIM THAT MY SUCCESSORS, HEIRS OR ASSIGNS MAY HAVE.

## 免責同意書

### Nitartha Institute 2020 秋季學期線上課程

Nitartha Institute（以下簡稱“NI”）是一家非營利性的高級佛學研究學校，其建立旨在幫助有興趣的人學習藏傳佛教，特別是竹慶本樂仁波切教授的聞思修課程。

考慮到被允許使用 NI 的教學資源，我同意如下：

對於因使用，訪問或拒絕訪問 NI 2020 年秋季學期線上課程而導致任何形式個人損傷或財物損失，Nitartha Institute 不承擔任何責任。如果本人傳輸的內容違反了學院《道德行為協議》的規定，或任何法律法規，則 NI 可以隨時刪除這些內容，或將我從正在進行的課程中刪除，且無需通知我。

除與我上課有關的內容外，我不會傳輸任何內容或使用任何聊天功能。

我同意，不使用 NI 2020 年秋季學期線上課程來傳達任何騷擾，誹謗，威脅，淫穢，不雅，會侵犯任何一方的知識產權，或以其他方式違法引起民事責任的消息或材料，或根據任何法律或法規可能構成刑事犯罪的行為。

我瞭解，如果我的視頻打開，其他人可能會看到我，並且我進一步同意，因為我被他人看到或者他人看到我而導致的或可能造成的任何騷擾或訴訟，NI 概不負責。

我瞭解 Nitartha Institute 無法控制其他人線上的行為和視頻螢幕，對於我線上看到的任何不合適行為，我同意 NI 不承擔任何責任。

\*\*\*

對於以上內容，本人經考慮後，以支持 Nitartha Institute，無條件接受及自願承擔風險或損失，並同意 NI、其工作人員、職員及代理人均免責於任何由場地、學院運作、或學院員工疏忽而引起的個人損傷或財物損失。此免責聲明適用於本人或參於 NI 的任何項目，而本人亦同意堅守此免責聲明涵蓋任何後繼人、繼承人或授權人，包括但不限於本人配偶及/或子女為本人作出之索償。